
 

 
 

 

      21 februari 2017 
                                 
 
aanwezig : Martine Van Goethem - Wim Van Ranst  - Véronique De Bock – Sofie Fantin – Els 
De Smet – Sabine  Backeljauw   
 
verontschuldigd : Hilmel  Van Wilder – Jef Weekers  - Marina Hermans -  Veerle D’Heu  
 
 
Samenstelling schoolraad 2017 
 
Voorzitter : Veerle D’Heu  
adviserende leden : Wim Van Ranst en Hilmel Van Wilder (directie van de school) 
lokale gemeenschap : Veerle D’Heu – Marina Hermans - Sabine Backeljauw  
Ouderraad : Sofie  Fantin en Els De Smet 
leerkrachten : Véronique De Bock – Lutgart Van Raemdonck 
 
 
 
- Resultaten telling :  
zie bijlage op het blog van de schoolraad.  
 

1 feb ’16 -  254 kleuters    - 317 L.O.  

1 feb ’17 – 228 kleuters    - 313 L.O.  

Dit schooljaar zitten we in een luxe-situatie omdat de kinderen van het asielcentrum meetellen.   
Volgend schooljaar zullen we minder uren hebben.   
 
 
- Kansarmoede : thuistaal is groot probleem  

Babbelplus : mislukt : te weinig gegadigden, de mensen die kwamen opdagen op de activiteiten 
hadden te weinig kennis van het Nederlands om te ‘babbelen’.  
NU : Praattinus op school : 3 deelnemers vanuit de ouders  
 
 
- Carnaval 

Spotten en lachen zonder te kwetsen, louter om plezier te maken, moeten de kinderen ook leren.  
Prins en prinses carnaval in de  ‘Grote Orde van het Zwijn’  worden verkozen uit de eredames en 
erenarren (per klas) 
 
‘Grote Orde van het Zwijn’ –Op het wapenschild van vroegere Heer van Burcht De Neuf (zijkant 
Sint-Martinuskerk , kant ad oude Broedersschool) zien we 3 zwijnen.  
 
 
 
- 16e Martinusquiz :  

jaarlijks – geen reclame nodig , inschrijvingen lopen vlot binnen.  



We zouden al jaren graag een kinderquiz organiseren, het komt er zeker ooit eens van ! 
 
 
- Ontbijt vh 3e leerjaar :  

wordt veranderd van ontbijt op school naar afhaalontbijt of  geleverd–aan-huis-ontbijt 

We willen echter geen concurrentie voor Brassband  of Klimop Brazilië zijn. 

 
 
- Schoolfeest : 12 mei 2017  thema : Hakuna Matata  

Meer informatie hierover wordt nog geheim gehouden, maar het wordt in elk geval anders dan 
anders !  
 
 
 
- AED-toestel  

zal aangekocht  worden  om aan de (buitenkant van de ) school te hangen.   

Wie deze kosten zal dragen is nog niet bekend.  De gemeente Zwijndrecht werkt alsnog niet 

mee.  

De toestellen het dichtst bij de school zijn die IN de Carrefour en IN de McDonalds.  Die kan je 

dus niet gebruiken wanneer de winkel / het restaurant gesloten is.   

 

 
 
- Gezond basisaanbod  :   

Terug naar melk en water : dit advies willen wij geven ah Schoolbestuur .Hopelijk gaan zij hierop 

in  zodat we het schoolreglement in juni al kunnen aanpassen.   

 
 
 
Receptie na de proclamatie hier zullen ook enkel gezonde hapjes  aangeboden worden.  
 
Bij deze worden de leden van de Schoolraad uitgenodigd op de proclamatie met receptie.  
Datum : woensdag 28 juni – 19 u.  
 
 


